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Jeg lagde noen S former med strek over, 
det lignet litt på en figur med bein og 
streken ble  som et belte på magen. 
Da var det bare og legge til en strek
på toppen som kunne forestille håret.

Hvor mange ark tegnet du på ?
Det ble 5-6 A3 ark og noen A4 ark,
før jeg skannet den i på dataen.
Her måtte jeg reintegne den på nytt.
Her brukte jeg en bruhs strek som
lignet på hår.

Hvorfor ble det en lilla farge på 
logoen? 
Lilla farge skaper en elegant moderne 
atmosfære falt naturlig inn her.

Hvordan tenkte du ut fonten 
her?
Jeg tenkte med en gang en lett 
enkel font som hadde det lille ekstra,
og samtidig var litt høy, slank.
Fonten skulle passe med selve
logoen H-en, og da ble det fonten 
Papyrus.

Ble du fornøyd med logoen? 
Ja, logoen ble veldig enkel og det 
var det jeg også var ute etter. 
Bare med 4 streker her kunne 
denne H-en bety både,
H - for hår, 
H – for hårdame,
H – for bevegelse hårbølge.
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Et intervjuv av Merethe. 
Hvordan er det og lage en 
logoprofil til et firma?
Oppgaven var og lage en logo og 
navntrekk som kunne fungere fritt.

Hva var den første tanken din?
Jeg valgte et frisørfirma, jeg er utdannet 
frisørmester også, da kan jeg letter 
for å forstå selve profilen til salongen. 
Det skulle lages design på  visittkort, 
brev ark og konvolutt. 

Hva gjør du først?
Her må man tenke på hvordan denne 
salongen ønsker å formidle sitt 
budskap ut til målgruppen.

Hvordan tenkte du ut navnet?
Jeg tenkte hår, frisørene designer 
hårfrisyrer, da ble det navnet Hår Design.

Hvordan fikk du ideen til 
logoen? 
Denne salongen ønsker og formidle 
sine kreative ideer om hvordan hår
og hårfrisyrer kan formes og designes
til alle kunder. Etter mye lesing i bøker, 
blader, på internett, og det å  se på 
andres logoer, var veldig nyttig for meg.

Hvordan kom du på formen til 
logoen?
Det første jeg tenkte var om jeg kunne 
forme om noen av bokstavene i navnet.
En ide jeg fikk var og lage en bevegelse, 
(frisyre) i bokstaven H. Da skisse jeg 
ned alt jeg tenker på. 
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